BEACH CLUB MASSAGE MENU

Sunset Experience | Facial & cranial Massage (45 min) | 65,00€

Relax with our Sunset Experience, a 45-minute facial and cranial massage.
It will relieve tension in the scalp, face, and neck with gentle movements and aromatic oils that
evoke the calm of sunset, providing you with a deep sense of well-being.

Forest Essences | Foot Reflexology (45min) | 65,00€

Immerse yourself in the serenity of the forest with this foot reflexology massage.

In 45 minutes, it will balance your energy and revitalize your body through precise techniques
applied to the reflex points of your feet, using essential oils from forest plants.

Sea Breeze | Relaxing Massage (45 min) | 65,00€

Enjoy the freshness of the ocean with our Sea Breeze relaxing massage.

For 45 minutes, it will release tension and calm your mind with smooth, flowing techniques, ac-
companied by essential oils inspired by the sea.
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Sunset Experience | Massage facial et cranien (45 min) | 65,00€

Détendez-vous avec notre Sunset Experience, un massage facial et cranien de 45 minutes.

Il soulagera les tensions du cuir chevelu, du visage et du cou grdce & des mouvements doux et &
des huiles aromatiques évoquant la tranquillité du coucher de soleil, vous procurant une profonde
sensation de bien-étre.

Forest Essences | Réflexologie plantaire (45 min) | 65,00€

Plongez dans la sérénité de la forét avec ce massage de réflexologie plantaire.

En 45 minutes, il rééquilibrera votre énergie et revitalisera votre corps gréce a des techniques pré-
cises appliquées aux points réflexes de vos pieds, avec des huiles essentielles issues des plantes
forestieres.

Sea Breeze | Massage relaxant (45 min) | 65,00€
profitez de la fraicheur de 'océan avec notre massage relaxant Sea Breeze.

Pendant 45 minutes, il libérera les tensions et apaisera votre esprit gréce & des techniques douces
et fluides, accompagnées d'huiles essentielles inspirées de la mer.



